
E cigaret har hjulpet mig med den svære kamp det er at stoppe med at ryge jeg har røget i 30 år men 

er nu stoppet med tobak med hjælp af e cigaretter og mit helbred er meget bedre nu . 

Så I må IKKE gøre det ulovligt når det hjælpe så mange mennesker med at kvitte tobakken. 

Vi ved at det er yderst skadelig at ryge tobak og drikke alkohol men det er lovligt det forstår jeg 

ikke , noget er der galt 

Hjælp danskerne med at kvitte tobakken med de hjælpe midler der nu er tak 

Hilsen Gitte Hansen  
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